# 欢迎来到

# 超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(十一)

后续更新去丝众号[无机研] 永久联系制值 4550060

#### ☞第21题

# 一、本题词汇汇总(共6词)

office n.办公室

available adj.可利用的

officer n.官员

availability n.可用

comfortable adj 舒适的

convenient adj.方便的





二、题目演练

21. Our new house is very \_\_\_\_\_ for me as I can get to the office in five minutes.

A) adaptable B) comfortable C) convenient D) available



#### ☞第21题

二、题目演练

21. Our new house is very \_\_\_\_\_ for me as I can get to the office in five minutes.

A) adaptable B) comfortable C) convenient D) available

答案: convenient adj.方便的 便利的

翻译: 我的新房子很方便, 以至于我五分钟以内就能到达办公室。





二、题目演练

21. Our new house is very \_\_\_\_\_ for me as I can get to the office in five minutes.

A) adaptable B) comfortable C) convenient D) available





adaptable





comfortable





convenient





available



## ☞第21题

#### 总结回顾 (共6词)

office convenient
officer available
comfortable availability



#### • • • •

#### ☞第21题

#### 三、具体讲解

语法: 【Our new house 主语】【 is 系动词】【 very convenient 表语】【for me 目的状语】【as I can get to the office in five minutes. 原因状语】

词汇: office n.办公室

真题: Countless divorced politicians would have been elected out of office years ago had they even thought of a divorce, let alone gotten one.

译文: 在数年前,无数离婚的政治家只要有过离婚的念头就会落选,更不用说真的离婚了。



词汇: comfortable adj.舒适的【com 一起+for 为了=一起为了你服务=舒服】

真题: towns like Bournemouth and eastbourne sprang up to house large "comfortable" classes who had their incomes, and who had no relation to the rest of the community except that of drawing dividends and occasionally attending a shareholders' meeting to dictate their orders to the management.

译文:像伯恩茅斯和伊斯特本这样的城镇的涌现,是为了给众多的"舒适"阶层提供居住场所。这些人依赖于其丰厚收入而不工作,除了分红和偶尔参加一下股东大会向管理层发号施令之外,与外界几乎毫无联系。



词汇: convenient adj.方便的 便利的【con 一起+ven 来自 vent 来自 went 来自 go=一起都能去=方便便利的】

写作: Although everyone believes that living off campus is much <u>convenient</u>, I wonder whether the argument bears much analysis.

译文: 尽管人们都认为住在校外很方便, 但是我对这一观点是否经得起分析表示怀疑。



#### ☞第22题

# 一、本题词汇汇总(共22词)

whether conj.是否

product n.产品

subdue v. 屈服

competitor n. 竞争对手

productivity n.生产力

subjugate v.屈服

rival adj.敌对的 对手

byproduct n.副产品

conquer v.征服

opponent n.对手

hardware n.硬件

overcome v.克服

counterpart n.相对方对立方

software n.软件

counter v.反对

affordable adj.买得起的

Counteract v.抵制

cost n.花费 v.耗费付出代价

counterpart n.相对方

stick v.坚持 n.棍子

counterbalance v.抵消平衡

yield n.产量 v.屈服





#### 二、题目演练

22.It is too early to say whether IBM's competitors will be able to \_\_\_\_\_ their products to the new hardware at an affordable cost.

A) adapt B) stick C) yield D) adopt





#### ☞第22题

#### 二、题目演练

22.It is too early to say whether IBM's competitors will be able to \_\_\_\_\_ their products to the new hardware at an affordable cost.

A) adapt B) stick C) yield D) adopt

答案: adapt v.适应

翻译: IBM 公司的竞争对手能否以更合理的价格让他们的产品适应新硬件,现在来说为时过早。





#### 二、题目演练

22.It is too early to say whether IBM's competitors will be able to \_\_\_\_\_ their products to the new hardware at an affordable cost.

A) adapt B) stick C) yield D) adopt





adapt





stick





yield





adopt



### ☞第22题

#### 总结回顾 (共22词)

whether	counterpart	affordable
competitor	counterbalance	cost
rival	product	stick
opponent	productivity	yield
counterpart	byproduct	subdue
counter	hardware	subjugate
counteract	software	conquer

overcome

#### ☞第22题

#### 三、具体讲解

语法: 【It is too early 主系表】【不定式做真正主语 to say whether IBM's competitors 主语 will be able to adapt 谓语 their products 宾语 to the new hardware 宾补 at an affordable cost 状语.】

词汇: whether conj.是否

真题: There is no agreement <u>whether</u> methodology refers to the concepts peculiar to historical work in general or to the research techniques appropriate to the various branches of historical inquiry.

译文: 方法论究竟是指一般历史研究所特有的概念,还是指适合于历史研究各个分支的研究方法,对此人们看法不一。



词汇: competitor n.竞争对手【compete v.竞争 + or 人= 竞争对手】

词汇: rival v.比得上 adj.敌对的 n.敌人 对手

【ri 来自 re 反+val 来自 war 战争=战争里的反方=敌人对手】

真题: Perhaps nothing can <u>rival</u> the pleasure from reading.

译文:可能没有什么可以跟阅读的快乐相媲美。



• • • • •

词汇: oppose v.反对, opposition n.反对 相反, opposite adj.相反的, opponent n.对手敌人

真题: Declaring that he was opposed to using this unusual animal husbandry technique to clone humans, he ordered that federal funds not be used for such an experiment-although no one had proposed to do so-and asked an independent panel of experts chaired by Princeton President HaroldShapiro to report back to the White House in 90days with recommendations for a national policy on human cloning.

译文:他宣布反对使用这种异常的畜牧繁殖技术来克隆人类,并下令禁止将联邦政府的经费用于此类试验——尽管还没有人提议要那样做——他还请以普林斯顿大学校长哈罗得·夏皮罗为首的一个独立的专家组在 90 天内向白宫提交一个报告,就对克隆人所应采取的国家政策提出建议。



# 课后作业



# THANKS 下期再会

